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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2024. február 20.-án 14:00 órakor személyesen és Teams-en online módon 
megtartott üléséről. 
 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 
Csaba, Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 
közül jelen voltak: Madarász György, Hollósy Gábor, Danyek Miklós helyett Mohos András, Rubint 
Dezső, Táczi István, Rejtő János, Belső Tibor, Orlay Imre, Garai János, Nagy János, Karacsi Márk, 
Kovács László tanácskozási joggal rendelkező tagok: Kovács András, Becker Péter, Janky 
Csaba további meghívottak: Schwarcz Barbara 
 
Gelencsér Lajos elnök köszöntötte az ülésen résztvevőket! 
 
Első napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét, és Janky Csabát tegye meg 
felhívásást a Építők Elismerő Oklevél 2024-es évi Díjjelölésére vonatkozóan, valamint ismertesse a 
díj jelölésre vonatkozó formai aktualitásokat. 
Jelenleg nem ismert, hogy az előző évekhez hasonlóan Miniszteri kitüntetéssel együttesen jár e 
majd az Építők Elismerő Oklevél átadása. Az átadó ünnepséget szervező, valamint a korábbi 
években a felterjesztési folyamatokért felelős szervezet az Epítéstudományi Egyesület jelenleg nem 
rendelkezik információval az átadás lehetséges napjára vonatkozóan sem. Két lehetőséges dátum 
szerepel, építők napja, (Június 07) és az építészet napja körüli (December 12.) időpontok.  
Az egyesület Elnöksége meghatározta, hogy a felterjesztésben továbbra is tartja magát a korábbi 
évek ütemtervéhez, azaz elkezdjük a jelölt állítás folyamatát, de az Elnökség a későbbiekben dönt 
arról, hogy Minisztériumi kitüntetés hiányában saját maga adjon díjat a felterjesztett személy 
számára, vagy az Építéstudományi Egyesület által központilag az ő szervezetük által adományozott 
díjat támogassa. (Ez utóbbi folyamat, rendezvény, és díj támogatási összege 200,000 FT lenne.) 
 
 
Második napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse a május 25-ei 100. 
Küldöttgyűlés előkészítésének helyzetét 
 
Veisz Imre ismertette a díjjelölések jelenlegi helyzetét. 
A Küldöttgyűléshez kapcsolódóan felkérte a Vezető Tisztségviselőket kezdjék el beszámolók 
készítését. 
Elhangzott a tervezett napirendi program, amely eltér a korábbi évek szűk protokolláris 
programterveitől. Ünnepi műsorelemekkel, egész napos rendezvényre készülhetnek a meghívottak. 
A tervezett napirend 10,00-kor kezdődne, majd 16,30-kor végződne. A jelentkezési felület várhatóan 
a következő héten nyílik meg. 
Elhangzott javaslat a kiállításra, relikviák megtekintésére vonatkozóan, valamint ünnepi 
emlékajándékra vonatkozóan. 
 
Harmadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét tegye meg az aktuális MEE 
rendezvényekre vonatkozó tájékoztatását. 
 
A MEE aktuális rendezvényekkel kapcsolatban elhangzottak a következők. Fontos valamennyi 
rendezvény időpontjának összhangba hozása, melynek alapja a mee.hu-n található 
rendezvénynaptár frissen tartása. A rendezvényekről bővebben: 
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1. XV. LED konferencia XV. LED Konferencia, Időpont: 2024. feb 06-07., Helyszín: Óbudai 

Egyetem Budapest, 3 Kiállító, 20 Előadás, 150 Résztvevő, A rendezvényen nemzetközi 

előadók is részt vettek. A Második nap sikeresebb volt, mint az első. 

2. Infoshow;Időpont: 2024. feb 07.;Helyszín: Lurdy Ház Budapest;Rekord számú jelentkező 

380 fő; Visszejelzések alapján, ilyen sikeres rendezvény még nem volt korábban. 

3. Vándorgyűlés indító Szervező Bizottsági ülése megtörtént 

4. A VIF rendezvény programja körülbelül megvan, a jelentkezés elindult, jelenleg 100 fő 

regisztrált már. 

5. Az aktuális on-line események mind megvalósultak (Szakmai Est, Podcast, Focus) 

 
Negyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse az 
Rendszerirányítás 75. évfordulójára vonatkozó tájékoztatását. 
 
2024-ben 75 éves a rendszerirányítás, üzemirányítás Magyarországon.  
A korábbi Elnökségi ülésen elhangzottak kapcsolatban több visszajelzés érkezett Orlay Imrétől, 
Székely Csabától, Rubint Dezsőtől. A cél nemcsak országos, hanem helyi rendezvényeket lehetne 
tartani üzemirányítás témakörben. Régiós szinten több kezdeményezés elindult, de ezek nem 
országosan szerveződnek- A VIF-en lesz kiemelt programrész ennek szentelve. 
A cél keresni egy kiemelt személyt aki összefogja, koordinálja valamennyi szerveződést. 
 
Ötödik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Orlay Imrét, hogy ismertesse a Nyugdíjasokért 
Alapítvány 2023. évi beszámolóját és 2024. évi terveit.  
 
Orlay Imrétől elhangzott: 
„Alapítványunk a Kuratórium által jóváhagyott pénzügyi terv alapján 2023.évben 3 017 000 Ft 
segélyt fizetett ki 42 fő részére rendszeres éves segély (26 fő), gyógyszer segély (22 fő), karácsonyi 
segély (15 fő) és ápolási díj (1 fő) térítés címén, összesen segélyezésre 3 206 535 Ft-ot fordítottunk. 
(ezek pénzügyi költsége 189 535 Ft volt) 
2023. évben céljaink megvalósítását pályázati szerződés alapján az MVM XPert Zrt. segítette 2 400 
000 Ft összeggel, melyet ezúton is újra köszönünk számukra! Az 1% felajánlásokból 194 681 Ft-ot 
kaptunk. 
A cél további támogatott személyek keresése, az emelkedő nyugdíjak miatt szerencsére egyre 
kevesebb személy igényli a támogatást, de biztosan vannak olyanok, akiknek sokat számítana a 
támogatás. Nem csak MEE tag részesülhet anyagi támogatásban. 
Orlay Imre megkérte az Irodát, hogy mee.hu központi honlapon is jelenjen meg az Alapítvány 
honlapja. 
 
Hatodik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Hollósy Gábort ismertesse a VH Szakosztály 
2023. évi beszámolóját és 2024. évi terveit.  
 
Elhangzott, miszerint a VHSZ-nek 9 jogi tagja van, a 2023-ra tervezett munkabiztonsági rendezvény 
2024-ben kerül megrendezésre. 
Szakmai munkának 3 fő alap pillére van: 
Oktatás-KIF-KÖF e-learning rendszerek, melyet sajnos kevesen használnak, jó lenne erősebben 
publikálni. 
Munkavédelmi tudás transzfer 

MEE FAM bizottsági munka: A 2023. nov. 28-án hatályba lépett új jogszabály alapján új Szakági 
Műszaki Szakbizottság alakult, mellyel a MEE FAM Bizottság együttműködése, egyáltalán a MEE FAM 
Bizottság szerepe jelenleg tisztázás alatt van.  A szakosztály 2023-as évi eredménye várhatólag -166 ezer 
Ft.  
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• 04/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az 

Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 

0 nem, 1 tartózkodás) döntésével elfogadta a VH Szakosztály 2023. évi beszámolóját és 

2024. évi terveit. 

 
 
Hetedik napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette az MSZT-ben való aktív részvétel, 
aktualitásait. 
Az MSZT-ben a központi kapcsolat tartó: Arató Csaba. Összesen a MEE 21 Nemzeti műszaki 
bizottságban ad delegáltat. 1 személy sajnos elhunyt, (Dr. Szebeni Mária), akinek munkásságát és 
képviseletét kolléganője visz tovább. AZ ő felkérése folyamatban van. A többi személy esetében 
nem tudunk változtatási igényről. 
 
Nyolcadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét, hogy ismertesse egy új 
Szervezeti egység létrehozásáról szóló előterjesztését-MEE Audit Szervezeti Egység.  
 
Az elmúlt évtizedekben sok folyamatunk, egységünk megszokás alapján működik. Több 
tevékenységünk párhuzamosan működik. Az egyes szervetek működése nem minden esetben 
egységes. Célunk egy csoport létrehozása, a Szervezési Bizottság vezetésével, a Gazdasági 
Bizottság, a Felügyelő Bizottság bevonásával, amely áttekintené első körben a feladatok listájával. 
 

• 05/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az 

Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő igen, 

0 nem, 0 tartózkodás) döntésével elfogadta egy új Szervezeti egység létrehozásáról szóló 

előterjesztést, -MEE Audit Szervezeti Egység. 

  
Egyebek napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte az illetékes személyeket ismertessék az 
aktuális témajavaslatokat. 
Janky Csaba elmondta a tagdíjfizetésekkel kapcsolatban:  
Országos összes befizetés eredménye: 1245/3998->>31% 
Heti 1-2 alkalommal a befizetések adatinak frissítése a TAR-ban megtörténik  
Kártyás fizetési megoldás mindenkinek elérhető-aktív, passzív tagok számára 
A kártyás fizetés aránya 80% 2024-ben. A szervezetk számára hetente kerül átutalásra a kártyás 
fizetés összege a jövőben, melyről tájékoztató levél megy majd ki a Szervezetek számára. 
Kovács András elmondta miszerint egy felmérés készült el on-line módon amelynek célja az Elnök 
és Főtitkár munkájának értékelése a következő évi tisztújító közgyűlés előtt. 
A felmérés anonim, a Szervezeti vezetők kapják meg. A Felmérést Kovács András, Kiss Zsuzsanna, 
és Székely Csaba készítette. A válaszadási határidó március 14. 
Veisz Imre ismertette 2 tag ingyenességi előterjesztését a veszprémi szervezet kérelme alapján, 
miszerint 40 év tagsági viszony után és 65 év felett kérhető az ingyenes tagság. 
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• 06/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az 

Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (13 fő igen, 

0 nem, 0 tartózkodás) döntésével elfogadta Péti Tamás, és elutasította Kalocsai Alajos 

kérelmét az ingyenes tagsági jogviszonyra vonatkozóan. 

 
   

Budapest, 2024. február 20. 

 

 

 

 

 

…………………………………..     ………………………………… 
Összeállította: 
Janky Csaba irodavezető 
 

 
 

Jóváhagyta: 
Veisz Imre főtitkár 

   
 


